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1. Goedkeuring vorig verslag 

Vorige verslag is goedgekeurd. Er zijn geen opmerkingen 

2. adviezen 

• Advies rond verlening en verlenging  HuurOVK zendmast KOG Stasegem 

De sportraad wordt hierover geconsulteerd omdat het gaat over een  HuurOVk voor een 

zendmast in Staseegem. Er wordt altijd een jaar op voorhand gepolst of een verlenging mogelijk 

is . Indien niet; is er nog voldoende tijd om een alternatief te zoeken. Er wordt gepolst of KOG 

Stasegem hier problemen heeft met de zendmast. Maar dat is niet het geval.  Niemand heeft last 

van de zendmast.  

Gunstig advies 

• VZW De  Wingerd 

Het oudercomité vraagt of er tegemoetkoming kan worden gegeven vanuit de sportraad voor de 

huur van hun registratiesysteem.  

Aangezien de sportraad dit systeem ook eens wilde testen en op via de wedstrijd te Bavikhove de 

test mee kan evalueren, kan worden toegestaan in de eenmalige ondersteuning. 

Meer info over het systeem: Het systeem kan ook worden gehuurd voor 300€. Dit bevat het 

materiaal en de software. Dit is te verkrijgen in Tielt. Het systeem is ook te koop voor 5000€.   

Concrete vraag: kan de Stad Harelbeke tegemoet komen aan die huurprijs van 300€?  

Advies:   Er wordt eenmalige een subsidie voorzien van 100€ 

Daarnaast raden we ook aan om te zien welke pakketten er beschikbaar zijn en hoeveel die 

kosten.  

 

3. Komende en voorbije activiteiten 

Vanaf 2 september starten alle lessenreeksen . De verkoop van de tickets verloopt heel vlot.  
 
De scholenveldloop gaat door op 17/9 in een wedstrijdvorm. Kinderen hebben de mogelijkheid om 
een wedstrijd te doen of ze kunnen een funloop doen. Dit is vrijblijvend.  
 
 



4. Varia 

• Minivoetbaltornooi. 

De Minivoetbal  vroeg om de infrastructuur en de velden gratis te gebruiken  voor hun 30 jarige 

jubileum. Vorig jaar kwam dezelfde vraag en kon ze opnieuw gratis gebruik maken van de 

infrastructuur  Dit jaar werd er wel een factuur gestuurd omdat er geen gratis aanvraag werd 

ingediend. De club was niet akkoord om dit te betalen.  

Op dit moment is er geen objectieve parameter om te bepalen waarom de ene club dit moet betalen 

en een andere club niet. Daarom moet er hier een rechte lijn in getrokken worden met afspraken die 

gelden voor alle verenigingen.  

 

• Cafetaria De Dageraad 

De concessie is gestopt op 30/6.  KRC Harelbeke had interesse in het gebruik van de cafetaria maar 

niet in de ruimtes erboven.  Er is geen concessie meer met de bestaande brouwer. Ze gaan werken 

met de brouwer van Stad Harelbeke.  

Vanaf 8/9 zal KRC Harelbeke de cafetaria De Dageraad uitbaten. Momenteel worden er nog wat 

renovaties uitgevoerd. De cafetaria zal worden opengehouden in de week en in het weekend. Ook 

vaker dan de momenten waarop de voetbalclubs aanwezig zijn. KRC betaalt geen vergoeding om de 

gebouwen van de cafetaria te gebruiken. Maar ze investeren wel in het onderhouden/renoveren van 

de gebouwen. Het is ook de bedoeling dat ze beschikbaar zijn voor andere clubs.  

 

• Generatie Rookvrij 

Enkele jaren geleden is het engagement gekomen om toe te treden tot het concept ‘ Generatie 

Rookvrij’. De bedoeling is om een kind van bij geboorte tot 25j zo weinig mogelijk in contact te laten 

komen met rokers. In deze legislatuur is het de bedoeling om de sportterreinen zoveel mogelijk 

rookvrij te maken.  

Aan de ene kant was er de vraag om toch nog rookplaatsen te voorzien. Aan de andere kant komt er 

een wetgeving aan die een rookverbod voorziet op het volledig terrein. In afwachting van deze 

wetgeving wil Stad Harelbeke bekijken hoe het mogelijk is om ‘ Generatie rookvrij ‘toe te passen . Er 

zullen wel nog rookruimtes worden voorzien , uit het zicht van de kinderen.  

De vraag kwam zelf ook uit de voetbalclubs om roken te verbieden op de velden.  

 

 

Verslaggeefster, 

Valerie De Praitere 


